



## Expropriations de 1905

### AVIS

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les rôles de contribution foncière spéciale pour l'élargissement des rues suivantes :

Mont-Royal, vis-à-vis le No cadastral 14 subd. 25a, quartier Saint-Jean-Baptiste.

Mont-Royal, vis-à-vis le No cadastral 339 subd. 7, quartier Saint-Denis.

Mont-Royal, vis-à-vis le No cadastral 330, subd 8, quartier Saint-Denis.

Mont-Royal, vis-à-vis le No cadastral 328, subd. 602, quartier Saint-Denis.

sont complétés et sont maintenant déposés au bureau du sousigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière, sont par le présent, sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les trente jours de cette date, sans autre avis.

W. ROBB  
*Trésorier de la Ville.*

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA VILLE,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 19 mai, 1905.



## Expropriations of 1905

### NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the rolls of special assessment for the widening of the following streets:

Mount-Royal avenue, opposite cadastral No. 14 sub'd No. 25a. St. Jean-Baptiste ward.

Mount-Royal avenue, opposite cadastral No. 339 sub'd No. 7, St. Denis ward.

Mount-Royal avenue, opposite cadastral No. 330 sub'd No. 8, St. Denis ward.

Mount-Royal avenue, opposite cadastral No. 328, sub'd No. 602, St. Denis ward.

are completed and are now deposited in the office of the undersigned at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment are required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within thirty days from this date, without further notice.

W. ROBB  
*City Treasurer.*

CITY TREASURER'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, 19th May, 1905.



## SERVICE DES INCENDIES

### Aux Entrepreneurs.

DES SOUMISSIONS cachetées, adressées au soussigné et portant à l'endos la suscription "Soumission pour poste No 18," seront reçues jusqu'à jeudi midi, le 1er juin prochain, pour la construction d'un poste de pompiers à l'angle des rues Boyer et Beaubien, quartier Saint-Denis.

Le tout suivant les plans et cahier des charges que l'on pourra examiner au bureau de M. Joseph Sawyer, architecte, 376a rue Saint-Antoine, où toutes autres informations pourront aussi être obtenues.

Les soumissions devront être faites sur des formules fournies sur demande, par l'architecte.

Chaque soumissionnaire devra inclure dans l'enveloppe cachetée contenant sa soumission un chèque accepté, payable à l'ordre de la Cité de Montréal, au montant de 10 pour cent, pour un contrat excédant \$1,000, et 15 pour cent, pour un contrat au-dessous de ce chiffre.

La Commission ne s'engage à accepter la plus basse ni aucune autre des soumissions reçues.

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Ville.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, le 20 mai, 1905.



## FIRE DEPARTMENT

### To Contractors.

SEALED TENDERS addressed to the undersigned, and endorsed "Tender for No. 18 fire station," will be received up to noon on Thursday, the 1st of June next, for the erection of a new fire station, at corner Boyer and Beaubien streets, St. Denis ward.

The whole according to the plans and specifications to be seen at the office of Mr. Joseph Sawyer, architect, 376a St. Antoine street, where all other information may also be obtained.

The tenders must be made on forms which will be furnished by the architect on application.

Every tenderer must enclose in the sealed envelope containing his tender an accepted cheque, payable to the order of the City of Montreal, equal 10 per cent for a contract exceeding \$1,000, and 15 per cent for one not exceeding \$1,000.

The Committee does not bind itself to accept the lowest or any tender submitted.

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, May 20th, 1905.